
Skärets intresseförening  
Protokoll styrelsemöte 2024-06-23 
Plats: Hos Sven Klevefors på Allmogevägen 6 
Närvarande: Ann-Sofi Aru, Joakim Gripemark, Sven Klevefors, Ditte Ljungquist, Jesper Gill 
Hansson, Anders Ek (på Teams), Tor Skärby, Helena Brodén (på Teams). 
 
 

1. Ordförande Ann-Sofi Aru hälsade alla välkomna till styrelsemötet. Föregående 
mötesprotokoll daterat 24-03-25 gicks igenom och godkändes. Anders Ek meddelade 
att röjning under långfredagen fungerat mycket bra. Röjning genomfördes även vid 
Flickorna Lundgren. Arbetslag från Länsstyrelsen röjde dessutom från Plidehallsvägen 
mot Svanshall och drog ris. Sjöbodarna, två stycken för närvarande, där den ena 
boden (gamla dasset), är mer en bod för förvaring. Hänglås till den nya sjöboden fixas 
av Joakim. Sven Klevefors berättade att nytt aggregat till bastun är på plats. Viktigt är 
att skilja på aggregat och stege rent bokföringsmässigt. Bastun går med 10-11 000 
kronor i vinst per år. För att säkra badstegen som lossnat vid hamnen togs det in en 
offert på 55 000, där fästanordning plus ordentliga spett gjutet i berget var det som 
ingick. Fakturan visade sig sedan vara 55 000 plus moms. 13 750 kronor mer än vad vi 
räknat med, och slutsumman blev 27 000 kronor för intresseföreningens räkning. 
Bidrag med 41 000 från Stiftelsen Gripen. 
För att säkra framtida projekt av det här slaget måste vi se till att få in korrekta 
offerter att ta ställning till.  Intresseföreningen beslutade att införa en rutin för hur vi 
sköter detta. Projektansvariga i styrelsen bör utses samt bestämma vilken 
dokumentation som bör göras.  
Ander Ek undrade om badstegen vid Sjöstens brygga – ska den ligga i hela året eller 
inte? Risken är stor att den slits bort under stormarna. Intresseföreningen beslutade 
att ha med detta som en punkt på årsmötet där styrelsen förordar att stegen tas upp 
för att säkra det hela. Soldäcket tas upp och ner som förut. Marcus Fridlund skruvar 
och hjälper som tidigare. Påtala att man badar på egen risk vid hamnen. 
Intresseföreningen har en ansvarsförsäkring. Badflotten puttas i fredag fm med Tors 
båt. 
 
 

2. Till ordförande för mötet valdes Ann-Sofi Aru, till sekreterare Karin Östlund och till 
justeringsman Ditte Ljungquist 

 
3. Ekonomi och medlemmar – bokslut för 2023-2024. Sven redovisar ett resultat 2 252 

kr minus. 156 medlemmar i år. Pengar på placeringskonton ger 4 000 kr i 
ränteintäkter, vilket tar ut bankkostnaderna. Hamnfesten jämnt skägg. Bastun nästan 
18 000 kr i intäkter. 5 500 i kostnader för el. Separat SWISH för bastun. 328 000 i 
kassan för intresseföreningen. Resultaträkningen några tusenlappar back. Kostnaden 
för badstegen tas på nästa år. Solid ekonomi. Intresseföreningen föreslår en höjning 
av årsavgiften till 400 kr, detta tas upp som en punkt på årsmötet. 

 
4. Grönområden och röjning – Skärets intresseförening beslutar härmed att godkänna 

den röjningsplan som tidigare beskrivits. Viktigt att det framgår tydligt vad Markus 
Fridlund gör - gräsklippning och mindre röjning plus lite annat. Anders Ek ordnar en 



uppdragsbeskrivning av hans arbetsuppgifter så det finns på pränt. Parkslide finns 
nedanför hamnen. Inget görs just nu så länge det inte sprider sig. 

 
5. Ungdoms- och trivselaktiviteter 

• Kajaker – uthyrning. Allt ok. 

• Seglarskola. Det är fullt och alla har fått plats, dvs 14 deltagare. Vi får en jolle 
från Jonstorp, inalles sju jollar. Tim, Alice och Emil instruktörer. En vuxen per 
dag under vecka 30. En idé från Sven Klevefors: att under fredag eftermiddag 
vecka 30 ha ett race med optimistjollar. Tävlingsformen? Vuxna är med och 
tävlar. Silviakannan åter till att vara en seglingstävling? Något att diskutera 
fram över. 
 

• Sjöboden OK. 

• Tvåkronan Ok 

• Bastun – OBS! badstegen, se ovan. 
 

6. Aktiviteter  

• Hamnfesten 27/7. Allt under kontroll säger Jesper. 335 kronor/vuxna och 210 
kronor/barn. 296 biljetter. Vilka säljer? Ann-Sofi och Sven kan måndag 15/7. 
Tisdag 16/7 herr och fru Klevefors. Anders Ek ansvar för hamnplanen. Lotteriet 
OK säger Karin. Renhållning Jesper. Blommor fixar Jespers fru. Inköpen gör 
Jesper. Nya t-shirts till nästa år. Ström hos Öbergs. Lisa Twetman barnlekar. 
Pilkastning Martin. Skänker halva vinsten av lotteriet till välgörande ändamål. 
Välja Rädda Barnen/UNICEF, eller lämna det ospecificerat var det går. 
Medlemsutskick till medlemmar om vilka dagar vi säljer biljetter – Helena fixar. 
Skäretruset den 24/7. 

• Silviakannan 28/7: Lars Öberg vill ha hjälp med inköp. 

• Skäret closed 1/8. Anders, Martin och Björn fixar detta år. Nästa generation bör 
skolas in! 30 års jubileum. 

• Övrigt 
 

7. Information skaret.nu och Facebook. Helena informerar om bastun och Tvåkronan. 
80 % öppningsfrekvens gällande nyhetsbrevet. 

 
8. Årsstämma 14 juli kl. 10 vid hamnen 

a. Agenda - Kallelse utskick. Senast två veckor innan. Ann-Sofi ordnar. 
b. Verksamhetsberättelse - viktiga händelser under året m.m. 
c. Hamnfesten – skänka halva överskott på lotteriet till välgörande ändamål 

tydliggörs. 
d. Badstegen (Sjöstens brygga) – att den tas upp under vintertid 
e. Badstegen hamnen – att den finns kvar året runt, men att man badar på egen 

risk. Försäkrings finns. 
f. Årsavgiften höjas till 400 kr. Verksamheten gick lite minus, årliga 

verksamheten ska gå runt.  
g. Övriga frågor 

 
9. Övrigt 



• Hamnområdet – trevligt med växtlighet. Låta det bero. Solstolar till hamnen 
kostar cirka 25 000-40 000 kronor. 

• Nomineringar Skäretfågeln. Johan Skärskog och Sofia säger valberedningen. 
 

 
10. Styrelse nästa år. Tre stycken i nuvarande styrelse avtackades: Joakim Gripemark, 

Ditte Ljungquist och Karin Östlund.  Valberedningen har, till dags dato, en ny ledamot 
och sekreterare: Johanna Ugander som förslag till årsmötet. Samt Ola Lindqvist eller 
hans fru Karin. 
 
 
 
Ordförande:   Vid protokollet: 
 
 
 
Ann-Sofi Aru   Karin Östlund 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Ditte Ljungquist 


